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招       聘 

Recruitment 

一、公司简介 

深圳高阳寰球科技有限公司（以下简称“高阳寰球”）成立于 2020 年，总部设立在

深圳，公司在香港设有全资子公司-高阳寰球科技有限公司（Hi Sun FinTech Global 

Limited）。 

2020 年初，针对国际金融 IT 服务市场的巨大机会，香港上市公司高阳科技(中國）

有限公司（股票代码：0818，以下简称“高阳集团”）将旗下全资子公司北京高阳金信

信息技术有限公司（以下简称“高阳金信”）中的海外业务进行分拆，单独成立专注于

海外市场的新公司-深圳高阳寰球科技有限公司。 

高阳寰球管理层及创始核心团队全部来自高阳金信。高阳金信是国内金融解决方案

供应商中最具影响力的高科技企业之一，主导实施了多家国内大型银行的 IT 系统建设项

目，且是最早进入海外金融 IT 服务市场的国内厂商，于 2000年即实施了香港某大型银

行核心业务系统项目，在海外 IT 服务市场有超过 20 年的积累。 

一、 Company introduction 

Hi Sun FinTech global Limited (called "Hi Sun FinTech") was established in 2020 

and headquartered in ShenZhen.Our company has a wholly-owned subsidiary in Hong 

Kong - Hi Sun FinTech Global Limited. 

At the beginning of 2020, aiming at the huge opportunity of international 

financial IT service market, Hi Sun Technology (China) Co., LTD. which was listed 

in Hong Kong(stock code:0818, called "Hi Sun Group") will separate its 

wholly-owned subsidiary Beijing Hi Sun JinXin Information Technology Co., LTD. 

(called "Hi Sun JinXin") in the overseas business, set up a new company focusing 

on the overseas market - ShenZhen Hi Sun FinTech Global Limited. 

Hi Sun global management and founding core team are all from Hi Sun JinXin. 

Hi Sun JinXin is one of the most influential high-tech enterprises among domestic 

financial solution supplier, leading the implementation of IT system 

construction projects of many large domestic banks, and is the first domestic 
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manufacturer to enter the overseas financial IT service market. In 2000, Hi Sun 

JinXin implemented the core business system project of a large Bank in Hong Kong. 

We have more than 20 years of experience in overseas IT service market.  

二、职位 

软件工程师 

工作地点：深圳   

招聘人数：5人 

职位要求： 

1. 本科及以上学历，2025年毕业，计算机科学、数学与应用数学等理工科专业； 

2. 良好的英语听说读写能力； 

3. 良好的团队合作精神和积极的态度； 

4. 良好的分析判断能力、沟通协调能力和语言表达能力； 

5. 较强的独立工作能力和抗压能力； 

6. 有社团、班级组织管理经验者优先； 

7. 考虑在中国工作 1 - 2 年后到海外工作。  

二、Job position 

Location:Shen Zhen   

Software engineer ：5 

Job Requirement： 

1. Bachelor degree or above, 2025 graduates majoring in science and engineering such 

as computer science, mathematics and applied mathematics; 

2. Good English listening, speaking, reading and writing skills; 

3. Good team work spirit and positive attitude; 

4. Good analytical and judgment skills, communication and coordination skills and 

language expression skills; 

5. Strong ability to work independently and under pressure; 

6. Experience in organization and management of clubs and classes is preferred; 

7. Consider working in overseas after 1-2 years of working in China.  
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三、联系我们 

联系人：杨小姐 

联络电话：0755-23917325 

邮箱：lilyyang@hisunglobal.com  

官网 ：http://www.hisunglobal.com/ 

三、Contact us 

Contact person：Miss Yang 

Phone Number：0755-23917325 

E-mail：lilyyang@hisunglobal.com  

Official Website ：http://www.hisunglobal.com/ 

办公环境展示： 

 

办公大楼 

mailto:lilyyang@hisunglobal.com
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公司前台 

 

 

办公室一角 
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会议室一角 

 

    公司活动区 


